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Faculteitsraad 
Faculteit der Sociale Wetenschappen

472e vergadering – 25 april 2024
Notulen

Raadsleden
Aanwezig: Kirsten Buitelaar, Eleanor Daw (vice-voorzitter raad), Jim Hiddink, 

Lotte Honselaar, Jan Jansen, Dietsje Jolles, Ili Ma, Agnieszka 
Marcinkowska, Monique Tromp, Kiki Zanolie (voorzitter raad)

Afwezig met bericht: Koray Güçlü, Gert-Jan Leliveld, Tim Mickler, Lisa Schreuders

Faculteitsbestuur
Aanwezig: Laura Boncz, Kristiaan van der Heijden, Rolf Oosterloo, Sarah de 

Rijcke (voorzitter overlegvergadering FR-FB)
Afwezig met bericht: Bart Barendregt

Overige aanwezigen Elsbeth Gelissen, Jordi Kerkum, Joop van Pijkeren, Janita 
Ravesloot, Giel Zwinkels, Trudi Blomsma

Afwezig met bericht: Laura Schneider

Publieke Tribune Else van der Steeg

1. Opening en vaststelling agenda 
Sarah de Rijcke opent de vergadering en heet iedereen welkom. Helaas is de taalbuddy deze dag 
afwezig en zal de vergadering waar mogelijk in het Engels voortgezet worden.

2. Definitief verslag
Ter informatie.

3. Conceptverslag vorige vergadering
Tekstueel: 
-
Het verslag wordt vastgesteld. 

Naar aanleiding van:
Het agendapunt AGH zal voor de zomer geagendeerd worden. 

- 5. Evaluatie AGH: De raad vraagt het FB om de openstelling van de werkomgeving op de vierde 
verdieping breed naar de faculteit te communiceren. 

- 7. Regulerend leren: Binnen Pedagogische Wetenschappen wordt al jaren bij studenten een 
vragenlijst over leerstrategieën afgenomen, deze data zijn beschikbaar voor het onderzoek. Wel 
moet nog worden uitgezocht of delen ethisch mogelijk is. Hierover kan contact worden 
opgenomen met Anne Helder, coördinator van de cursus of Dietsje Jolles.
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4. Postlijst
De raad merkt op dat de beschrijvingen bij ‘onderwerp’ summier is en vraagt of dit aangepast kan 
worden. De griffier zal een aangepaste lijst toesturen.

5. Mededelingen
- Blauw/Groen dak

De raad heeft het faculteitsbestuur een brief gestuurd met betrekking tot vergroening van het 
dak en aandacht voor duurzaamheid bij verbouwingen. Oosterloo bedankt de raad voor de brief 
en de aanbevelingen. De faculteit is echter niet de eigenaar van het gebouw. Hij zal contact 
opnemen met Vastgoed en de brief van de raad met hen bespreken. Dit punt zal terugkeren in 
een volgende vergadering.

- Taalfaciliteiten faculteitsraad 
Twee leden van de faculteitsraad hebben contact gezocht met de griffier om in gesprek te gaan 
over de taalfaciliteiten voor de raad. Binnenkort zal een gesprek plaatsvinden met de decaan, 
bestuurssecretaris en voorzitter van de raad.

- BKO nieuwe stijl
Dit punt zal inhoudelijk tijdens de vergadering van 30 mei besproken worden. 

- Numerus fixus 2025-2026 Politieke Wetenschap 
Vanwege technische redenen heeft een minimale aanpassing plaatsgevonden van 400 voor 
beide specialisaties binnen de bachelor van Politiek Wetenschap.

- Vertrek Elsbeth Gelissen/Korte termijn vervanging
Elsbeth Gelissen zal per 15 mei de universiteit verlaten. Trudi Blomsma zal tot en met de zomer 
de FR-vergadering overnemen. De voorbereiding voor de werving van griffier in gang gezet. 

6. Memo Ambtelijke ondersteuning Faculteitsraden
In opdracht van het College van Bestuur (CvB) is een memo opgesteld waarin de minimale eisen 
voor de ondersteuning van faculteitsraden vastgelegd wordt. De memo is in samenspraak met 
ambtelijk- en bestuurssecretarissen en voorzitters van de raden opgesteld. 
Voorafgaand aan de bespreking van de Universiteitsraad (UR) met het CvB in hun 
overlegvergadering heeft de UR aan de faculteitsraden advies gevraagd: kan de faculteitsraad zich 
vinden in de voorgestelde taakstelling van de ondersteuning faculteitsraden?
Vragen en reacties van de raad: 
- De raad spreekt haar tevredenheid uit over de ondersteuning vanuit de faculteit. Veel van wat 

in de memo geadviseerd wordt vindt al plaats. Suggesties voor verbeteringen: ontwikkeling van 
onboarding/offboarding van raadsleden, jaarkalender, jaarverslag. Zanolie zal namens de raad 
een reactie aan de UR sturen. 

7. AVM en BHV jaarverslagen (gast: Giel Zwinkels)
De aangeleverde documenten zijn ook dit jaar weer te laat door het UFB aangeleverd waardoor 
relevante informatie al verouderd is. Het faculteitsbestuur zal dit opnieuw aankaarten bij het UFB. 
Wat opvalt in de stukken is dat vaker naar de FGW verwezen wordt i.p.v. de FSW, zijn de genoemde 
plannen wel bestemd voor deze faculteit? 
Vragen en reacties van de raad:
- De raad vraagt aandacht voor de zware glazen deuren op de vierde verdieping. Is het mogelijk 

deze deuren te voorzien van een systeem waardoor de deuren automatisch openen? Zwinkels 
nodigt de raad uit om de suggesties voor verbetering van het gebouw aan hem op te sturen.
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- De raad heeft geconstateerd dat er muizen actief in het gebouw zijn. Is dit bekend? Zwinkels is 
hiervan op de hoogte en probeert op verschillende manieren het probleem met de muizen te 
beheersen. 

- Wat wordt er gedaan met betrekking tot duurzaamheid? Er zijn verschillende zaken opgepakt 
waaronder de openstaande radiatoren tijdens de zomer. Zwinkels hoopt hier voor de zomer op 
terug te komen bij de raad. 

- De raad meldt dat de aanpassingen van de kolfkamer en de stilteruimtes positief zijn ontvangen.
- Zwinkels meldt dat er voldoende BHVers zijn maar dat de aanwezigheid in het gebouw op 

bepaalde dagen en participatie in trainingen onvoldoende zijn. Dit heeft te maken o.a. met 
thuiswerken.

7. BFR3 – Jaarafsluiting 2023
De faculteit stelt 3 x per jaar een financiële voortgangsrapportage op. Dit is de 3e  en daarmee 
laatste van 2023. Deze rapportage toont de realisatie t/m december 20232 en wordt daarom gezien 
als de jaarrekening 2023 FSW.

De Faculteit der Sociale Wetenschappen (hierna FSW) heeft het boekjaar 2023 afgesloten met een 
voordelig saldo van ruim € 0,247mln positief. Dat is € 2,0mln positiever dan het begrote resultaat 
voor 2023. Ten opzichte van het resultaat zoals gerapporteerd bij BFR2 is een verbetering van 
€0,8mln zichtbaar. Bij de besprekingen rondom BFR2 werd nog uitgegaan van een nadelig resultaat 
van €0,5mln. In de toelichting op BFR2 hebben wij al toegelicht dat een belangrijk deel van de 
afwijking ten opzichte van de begroting 2023 werd veroorzaakt door de sectorplanmiddelen. Bij het 
opstellen van de begroting 2023 is bewust nog geen rekening gehouden met de bijdragen van OCW 
voor deze middelen. Nadat de middelen definitief waren toegekend en UD-vacatures op de thema’s 
zijn uitgezet bleek dat diverse vacatures in de begroting 2023 gedekt konden worden vanuit de 
sectorplanthema’s. Dit leverde een voordeel op ten opzichte van de negatieve begroting aangezien 
nu andere 1e geldstroommiddelen voor deze al opgenomen vacatures aanwezig waren. 

Waar bij BFR2 onvoldoende rekening mee is gehouden, is het feit dat bij de sectorplanmiddelen 
vergoeding door OCW plaats vindt op basis van normbedragen per aangestelde UD. In dit 
normbedrag zit een vast bedrag voor de salarislasten van een UD en daarnaast een bedrag voor 
materiele lasten per UD en een risico-opslag. Dit totaal van het normbedrag is groter dan de initiële 
salarislasten van een startende UD’s. Door groei in schaal zal komende jaren een omslagpunt (schaal 
11,07 is het omslagpunt ongeveer) ontstaan waarbij de normbedragen die worden ontvangen niet 
meer toereikend zullen zijn. Het voordelig resultaat op de sectorplannen over 2023 is toegevoegd 
aan de algemene reserve en zal in de toekomst worden gebruikt om het nadelig effect op te kunnen 
vangen.

Leerpunten voor de toekomst:
- Afwijking t.o.v. BFR2 komen dus met name door voordelig resultaat normbedragen 

sectorplannen. Dit effect zal komende jaren ook aanwezig zijn. P&C zal dit verwerken bij BFR1 
2024 en hier ook rekening mee houden voor de begroting 2025.

- Politieke Wetenschap heeft relatief een groot resultaat behaald, wat hoofdzakelijk komt door 
het ontbreken van een IM functie vanaf de zomervakantie. Voor 2024 is de verwachting dat dit 
met inhuur en uiteindelijk nieuwe inrichting van het IB beter en strakker beheerst gaat worden.

Vragen en reacties van de raad:
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- De raad merkt op dat Politieke Wetenschap extra middelen heeft gekregen. Is er een 
tijdsbegrenzing aan het besteden van deze middelen? Deze middelen zijn ter beschikking 
gesteld voor de ondersteuning van een lastig proces dat nu in de implementatiefase zit. Is dit 
voldoende uitgelegd? Politieke Wetenschap heeft extra overgehouden ten opzichte van de 
begroting. Deze middelen gaat Politieke Wetenschap in 2024 gebruiken om het lastige proces 
waarin men zich nu bevindt te bekostigen.

- Wat zijn activeringsgrenzen? Bij de aanschaffing van inventaris van een bepaald bedrag is 
afschrijving van toepassing. Deze afschrijving gaat meestal over een aantal jaren. Nu is de grens 
verhoogd waardoor de kosten in eerste instantie hoger zijn maar de afschrijvingskosten in de 
toekomst juist af zullen nemen.

- Uitdaging werk/privé: is het mogelijkheid te monitoren hoe duurzaam deze initiatieven zijn. De 
middelen zijn tijdelijk maar het is goed om naar de lange termijn te kijken. Goed om in de 
kadernota met de instituten over te praten.

8. UFO docenten sessies

Doelstelling geprekssessies, incl. aanleiding:
De FSW zal -vanuit de brede ontwikkelingen omtrent Academia in Motion en Erkennen & 
Waarderen- starten met aanvullend beleid ontwikkelen voor de groep UFO-docenten binnen de 
faculteit. Aandachtspunten zijn: loopbaanperspectief voor UFO-docenten (incl. universitair beleid: 
vervallen wetenschappelijke promotie-eis en vaste aanstellingen), mogelijkheden voor 
professionele ontwikkeling (o.a. pilots docent-ontwikkelmodel/RIDE) en certificering (BKO). Met 
aandacht voor duurzame organisatie-inbedding van deze groep docenten bij de verschillende 
instituten, en voor helder verwachtingsmanagement. Het voorstel is om dit beleid in gesprek met 
UFO-docenten, hun leidinggevenden en de betrokken bestuurders op te stellen. De inhoud van de 
gesprekken is o.a. geïnformeerd door de universitaire Taskforce Docentontwikkeling, het Academia 
in Motion programma en daarmee Erkennen & Waarderen – en tevens door de facultaire BKO 
Inhaalslag en Nieuwe Stijl. 

Opzet:
Voorstel om in maart-mei 2024 facultaire gesprekssessies voor alle UFO-docenten binnen de 
faculteit (1) en apart voor hun hiërarchisch leidinggevenden en de betrokken bestuurders (2) te 
organiseren, met onderstaande opzet voor beide doelgroepen. 
- Informatie/gesprekssessies van max. 1 uur over bovenstaande: universitaire ontwikkelingen en 

facultaire ambities. Aparte sessies voor UFO-docenten en hun leidinggevenden. Met aandacht 
voor vragen en ervaren knelpunten. 

- Werksessies van 2 uur met UFO-docenten en hun leidinggevenden waarbij bovenstaande 
onderwerpen verder worden uitgewerkt, incl. de behoeften, vragen en wensen van de 
betrokkenen.

Beoogde concrete opbrengst van de sessies:
- uitwisseling binnen (1) de groep docenten en (2) de groep leidinggevenden over ervaren 

knelpunten/ vraagstukken en evt. oplossingen
- uitwisseling tussen bestuur, beleidsmakers en betrokkenen t.a.v. (invulling van) facultaire 

ambities 
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Beoogde resultaten t.a.v. personeelsbeleid (tijdlijn en invulling tevens afhankelijk van input 
gesprekssessies):
- verdere uitwerking van professionele ontwikkeling voor UFO-docenten, evt. input voor BKO bij 

FSW
- personeelsplan UFO-docenten, daarbij Hanneke Hulst als AiM trekker in the lead

Vragen en reacties van de raad:
Hoe worden de docenten gerekruteerd? Iedereen is welkom om de sessies bij te wonen. Binnen de 
instituten zijn al werkgroepen met dit onderwerp bezig. Deze werkgroepen kunnen misschien ook 
bij het proces bij betrokken worden. Zanolie is binnen Psychologie ook bezig met dit thema en kan 
doorverwijzen.
De raad vraagt aandacht voor het betrekken van leidinggevende en de mogelijkheid om anoniem te 
reageren?
Dit onderwerp komt terug op de volgende vergadering.

9. OERen – instemming/adviesrecht opleidingsspecifieke onderdelen

De Onderwijs- en Examenregelingen (OERen) zijn dit jaar door Joop van Pijkeren en Laura Schneider 
samen met contactpersonen binnen de instituten voorbereid. De faculteitsraad geeft aan nog een 
aantal vragen/opmerking te hebben: 

- de link onder voetnoot 5 (Code of Conduct) is niet correct. 
- er zijn een aantal zaken die aangepast moeten worden: 

o layout; kleuren eruit halen, t&c verwerken/weghalen/accepteren, het woord 'model' 
verwijderen voor het woord OER

o Politieke Wetenschap: graag de titel in de koptekst van de OERen aanpassen ('Model' 
weghalen)

- Psychologie: Minoren Mind and Brain & Co-Creating a Healthy Society zijn NL talig terwijl de 
naam van de minor in het EN is. Geeft verkeerd beeld. Overwegen om naam aan te passen 
(volgend jaar)

- IPW: Bij de OER van de Research Master Education and Child Studies. Bij artikel 2.8.1 staat:
"Students who do not speak Dutch can choose from three profiles that only contain courses in 
English" dit zou moeten zijn Students who do not wish to qualify may only choose from three 
profiles that only contain courses in English". Anders zou deze regel namelijk gelezen kunnen 
worden alsof studenten die Nederlands spreken ook de Nederlandstalige profielen kunnen 
volgen, ongeacht of ze de NVO-registratie Basis Orthopedagoog willen behalen.

De faculteitsraad stemt in met de OERen 24-25 waarin de opmerkingen van de raad van 25 april 
2024 verwerkt zijn.

10. Internationalisering
Het faculteitsbestuur vindt het belangrijk om te laten zien dat alle internationale collega’s en 
studenten bij de facultaire gemeenschap horen, dit punt staat standaard de komende tijd op de 
agenda. 
Van der Heijden meldt dat er afgelopen week een adviesrapport is uitgebracht door de raad van 
state met daarin behulpzame adviezen voor universiteiten m.b.t. de wettelijke consequenties. Het 
advies is positief t.o.v. de faculteit en universiteit. 
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Vragen en reacties van de raad:
- Is het informatie met betrekking tot internationalisering al met de rest van de faculteit 

gecommuniceerd? Vanuit centraal is het een en ander gecommuniceerd. Het bestuur zal in de 
komende periode de mogelijkheden onderzoeken of er via de informele kanalen informatie 
gedeeld kan worden.

11. Rondvraag
- Personal development centre: de raad heeft een aantal vragen wat betreft dit onderwerp. Dit 

punt zal terugkeren op de volgende agenda.
- Vacature portefeuillehouder bedrijfsvoering: twee mogelijke opties worden op dit moment 

onderzocht.

12. Besloten gedeelte/vertrouwelijk

13. Sluiting van de vergadering
De Rijcke bedankt de aanwezigen en sluit de vergadering.

Besluitenlijst 472te Faculteitsraad d.d. 25 april 2024

- De Raad stelt het verslag van de vergadering van 7 maart 2024 vast, inclusief de besluitenlijst.
- De Raad stemt in met de OERen 24-25


